

Résolu: De référer à la Commission de Législation et d'informer les requérantes en conséquence.

46.—(25242) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant de ne pas payer le salaire de M. Alexandre Clarkson, dessinateur et inspecteur de la Commission des Services Electriques, qui est parti pour la guerre.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

47.—(25233) Soumis un rapport du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistiques, transmettant le résultat des conférences sur l'hygiène.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De déposer aux archives.

48.—(25145) Soumis un rapport du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistiques, transmettant deux demandes pour l'achat de meubles pour les Départements de l'Inspection des Aliments et de l'Inspection du Lait.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux d'acheter les meubles mentionnés aux dites réquisitions, à même la balance disponible du crédit destiné à l'ameublement de l'Annexe de l'Hôtel-de-Ville.

49.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée à samedi, le 13 courant, à 11 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: That the same be referred to the Legislation Committee and that petitioners be informed accordingly.

46.—(25242) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that the salary of Mr. Alexander Clarkson, draughtsman and inspector of the Electric Service Commission, who has gone to the front, be not paid.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said report be approved.

47.—(25233) Submitted a report from the Medical Health Officer, transmitting the results of lectures on hygiene.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be filed of record.

48.—(25145) Submitted a report from the Medical Health Officer, transmitting two requisitions for furniture for the Food Inspection and Milk Inspection Department.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That instructions be given to the Superintendent of Municipal Buildings to purchase the furniture mentioned in said requisitions ex-available balance of the appropriation voted for the purchase of furniture in the City Hall Annex.

49.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until Saturday, the 13th instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.